
Protokół nr II/2018 

 

z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  29 listopada 2018 roku w godz. 1400 -  1605 w sali 
Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz o godzinie 1400 dokonał otwarcia II Sesji Rady 

Miejskiej w Poniecu powitał radnych, a w ich imieniu gości: 

 

 Burmistrza Ponieca       Jacka Widyńskiego 

 Pracowników Urzędu Miejskiego     

 Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

 Dyrektorów szkół i przedszkoli 

 Sołtysów  

 Przedstawicieli prasy lokalnej 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz   stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

Nieobecny był radny Piotr Jańczak. 

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na II Sesję,  zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad II 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w głosowaniu w obecności 14 radnych jednomyślnie ustaliła następujący  

porządek obrad II Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                                

nr XXX/241/2018 z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2018-2032,          

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Poniec na rok 2018, 

6. Podjęcie uchwały o pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2018 r., 

7. Podjęcie uchwały w  sprawie  określenia wysokości  stawek  podatku  od środków  

transportowych, 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Gminy Poniec na rok 2019, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o., 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej 

na rzecz Gminy Poniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej 

na rzecz Gminy Poniec, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego 

zasobu nieruchomości, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w miejscowości Żytowiecko od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

19.  Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Miejskiej. 

20.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

21.  Sprawy organizacyjne, 

22.  Wolne wnioski i zapytania, 

23.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

              Jak wyżej. 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                 

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w  okresie 

międzysesyjnym oraz z realizacji uchwał podjętych na II Sesji Rady Miejskiej. Informacje 

zostały przyjęte bez uwag.  Stanowią załączniki do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.    

 
Nie zgłoszono. 
 
Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                                
nr XXX/241/2018 z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Poniec na lata 2018-2032. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie 
autopoprawki projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       
z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXX/241/2018                  
z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Poniec na lata 2018-2032.  
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła autopoprawkę projektu 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/8/2018 
w sprawie  zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXI/154/2016 z dnia 20 grudnia 
2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 
2017-2032. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 
Gminy Poniec na rok 2018. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie 
autopoprawki projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła autopoprawkę projektu uchwały wraz                                       
z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec 
na rok 2018.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie autopoprawkę projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił autopoprawkę projekt uchwały                              
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/9/2018 
w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2018. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 6. Podjęcie uchwały o pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie 
autopoprawki projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projektu uchwały wraz                                       
z uzasadnieniem w sprawie pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu.  
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła autopoprawkę projekt 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/10/2018 
o pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2018 r. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt 7. Podjęcie uchwały w  sprawie  określenia wysokości  stawek  podatku  od środków  
transportowych. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie 
autopoprawki projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       
z uzasadnieniem w sprawie określenia wysokości  stawek  podatku  od środków  
transportowych.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie autopoprawkę projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił autopoprawkę projekt uchwały                              
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/11/2018 
w sprawie  określenia wysokości  stawek  podatku  od środków  transportowych. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Sekretarza Gminy o przedstawienie projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                         
i wolontariacie.  
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła autopoprawkę projekt 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/12/2018 
w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego              
i wolontariacie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. przerwy. 
 



 6 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 
Gminy Poniec na rok 2019. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Pełnomocnika Burmistrza ds. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych Izabelę Świtalską o przedstawienie projektu uchwały wraz                       
z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Pełnomocnik Burmistrza Izabela Świtalska przedstawiła projekt uchwały wraz                                       
z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Poniec na rok 
2019.  
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie autopoprawkę projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/13/2018 
w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Poniec na rok 2019. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki 
Gazownictwa Sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały                          
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/14/2018 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki 
Gazownictwa Sp. z o.o. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 
Sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie autopoprawkę projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/15/2018 
w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 
Sp. z o.o. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 
Sp. z o.o. 
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła autopoprawkę projekt 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/16/2018 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 
Sp. z o.o. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej na rzecz Gminy Poniec. 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na rzecz Gminy Poniec. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie autopoprawkę projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/17/2018 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na rzecz Gminy Poniec. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

gruntowej na rzecz Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na rzecz Gminy Poniec. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła autopoprawkę projekt 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/18/2018 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na rzecz Gminy Poniec. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Posiedzenie opuścił Radny Tadeusz Twardy. 
 
Pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec. 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 
stanowiącej własność gminy Poniec. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie autopoprawkę projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/19/2018 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 
stanowiącej własność gminy Poniec. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 
stanowiącej własność gminy Poniec. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła autopoprawkę projekt 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/20/2018 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 
stanowiącej własność gminy Poniec. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 
gminnego zasobu nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie autopoprawkę projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/21/2018 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonej w miejscowości Żytowiecko od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             
o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                         
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Żytowiecko od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła autopoprawkę projekt 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr II/22/2018 
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej                              
w miejscowości Żytowiecko od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 19. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z § 38 Statutu Gminy Poniec                 

do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z I Sesji Rady Miejskiej. Rada Miejska              

w obecności 13 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z I Sesji Rady Miejskiej. 

Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 

 

Pkt 20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Nie wpłynęły. 

 

Pkt 21. Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczenie 

majątkowego na początek kadencji. 

 

Pkt 22. Wolne wnioski i zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Pkt 23. Zakończenie. 

 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 
radnym i gościom za uczestnictwo w  II  Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1605 dokonał 
zamknięcia obrad Sesji.     
 

 

 

Protokółował                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jakub Naskrętski       Jerzy Kusz 

 

 


